
Høringsinnspill Alver kommune  i forbindelse med sak 19/2026 - overtagelse av Meland Golf og 

Naturpark fra Hordaland Fylke til Hui-gruppen  

Alver idrettsråd vil komme med følgende innspill i forbindelse med politisk og administrativ 

behandling av denne saken i Alver kommune.  

1) Meland Golfklubb har ca. 1200 medlemmer og er et av de aller største idrettslagene i Alver 

kommune 

2) Meland Golf har et sjeldent bredt spenn i alderssammensetning. Medlemmer fra 6 årsalder 

til langt over 90 år 

3) Meland Golf disponerer et anlegg som ligger i særdeles flotte naturskjønne omgivelser 

4) Meland Golf har de siste årene hatt en anstrengt økonomi, noe som har medført at 

videreutvikling av anlegget er satt på vent 

5) Meland Golf trenger nye eiere som har fokus på videreutvikling av anlegg og klubb  

6) Investeringer i Meland Golf vil kunne gi nye arbeidsplasser på sikt og trygge de stillingene 

som allerede er tilknyttet klubben 

7) Alver idrettsråd er kjent med at Hui-gruppen har ambisiøse planer for både anlegg og klubb  

8) Alver idrettsråd er kjent med at Hui-gruppen ønsker å bygge en «kort hulls bane» i 

tilknytning til hovedanlegget  

9) Kort hulls bane er tiltenkt utbygd i arealet hvor gårdbruker i dag leier beitemark   

10) Kort hulls bane vil øke rekruteringen til sporten betydelig. Spesielt ser vi for oss at enda flere 

barn, ungdom, barnefamilier og nybegynnere vil bli inspirert 

11) Idrettsrådet har den klare oppfatning at golf er en av få idretter hvor hele familien kan være 

sammen om sin aktivitet, uavhengig av alder og ferdigheter. I tillegg vet vi at befolkningen 

blir eldre og trenger å bevege seg i større grad. Golf som idrett er kanskje den aktiviteten vi 

kjenner som gir mest Folkehelse og minst skader. Å være i aktivitet i mange timer sammen 

med familie eller gode venner gir en viktig helsegevinst på kort og på lang sikt  

12) Økt aktivitet i området er gunstig for lokalmiljøet og for hele Alver 

Etter hva vi forstår, har Alver kommune anmodet Hui-gruppen til å gi fra seg et område som naturlig 

tilhører Meland Golf og Naturpark. Idrettsrådet har stor forståelse for at Hui-gruppen ikke synes det 

er greit, da en slik avståelse av areal vil vesentlig forulempe golfklubbens nåværende og fremtidige 

interesser.  

Anbefaling fra Alver idrettsråd: 

Vi vil på sterkeste anmode Alver kommune om å la Hui-gruppen overta anlegget i sin helhet i 

henhold til den opprinnelige avtalen som ble inngått mellom Hordaland Fylkeskommune og Hui-

gruppen. Vi ber om at Alver kommune i samarbeid med Meland Golfklubb og Vestland 

Fylkeskommune finner alternativt areal til lokal gårdbruker. 

Kultur og idrettsledelsen i Alver kommune er godt kjent med at Meland idrettsråd i sin tid påpekte at 

kommunen har tre idrettsanlegg som ville bli prioritert inn i nye Alver kommune. Meland Golf var ett 

av anleggene. Alver idrettsråd skal være høringsinstans i alle saker som gjelder idrett og friluftsliv. Vi 

ser frem til å høre fra dere i denne aktuelle saken.  

Frekhaug 28.januar 2020 

Bjørn Tore Hesjedal 

nestleder Alver idrettsråd  


